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PROTOKÓŁ 
 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Rady Miejskiej               
w Kamieniu Krajeńskim odbytego dnia 22 października 2024 r. w Urzędzie 

Miejskim w Kamieniu Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1415, a zakończono o godz. 1625  
 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu w składzie: 

1)  Skaja Sebastian – Przewodniczący Komisji, 

2)  Cysewska Kinga, 
3)  Jasiński Jakub. 
  

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Marciniak Natalia – Burmistrz 
2) Hałasowska Anna - Przewodnicząca Rady Miejskiej 
3) Gustyn Piotr – Skarbnik 

4) Borlik Sławomir – wz. Prezesa LKS „Kamionka”  
5) Czapiewski Sławomir – Prezes Gminnego Zrzeszenia LZS 

6) Krzyżanowski Jacek – Nadleśniczy Nadleśnictwa Lutówko 
7) Chodera Katarzyna – Kierownik Referatu RGIiGK 

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 
Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Sebastian Skaja. Następnie 
przedstawił porządek posiedzenia.  

  

Porządek posiedzenia 
 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i Gminnego Zrzeszenia 

LZS.  

2. Określenie warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Gminie 
Kamień Krajeński. 

3. Zmiany w WPF. 
4. Zmiany w budżecie na 2024 r. 
5. Zmiana uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie i restauratorskie w ramach zadania „Konserwacja 
zabytkowych organów z końca XIX w. w kościele w Dąbrówce (gm. 

Kamień Krajeński) - etap I” na 2024 rok. 
6. Zaliczenie drogi do kategorii dróg gminnych.  
7. Zaopiniowanie wniosku Nadleśnictwa Lutówko o uznanie za 

ochronne lasów położonych na terenie gminy Kamień Krajeński                  
i będących w zarządzie Nadleśnictwa Lutówko.  

8. Pozostałe projekty uchwał. 

 
II. Inne sprawy organizacyjne. 

III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia.  
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad.I.1. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i Gminnego 

Zrzeszenia LZS.  
 

Jako pierwszy sprawozdanie z działalności Gminnego Zrzeszenia LZS 

przedstawił Prezes Pan Sławomir Czapiewski.  
 
Po przedstawieniu sprawozdania Prezes Pan Sławomir Czapiewski 

poinformował o odbytym zebraniu zarządu, podczas którego zobligowany 
został do poruszenia kilku spraw zgłoszonych przez działaczy: 

1) Wniosek w sprawie obniżenia wkładu własnego – Pani Burmistrz 
odpowiedziała, że wniosek został rozpatrzony pozytywnie i nastąpi 
obniżenie z 15% na 10%, oczywiście jeżeli radni podejmą stosowną 

uchwałę.   
2) Hala sportowa na futsal. Zapytał jak ma to obecnie działać. Podkreślił, 

że Pani Burmistrz przyznała na te rozgrywki kwotę 4 tys. zł. - Pani 
Burmistrz odpowiedziała, że będzie jak dotychczas i nie widzi w tym 
problemu, ale Pan Prezes ma się skontaktować z Panią Dyrektor szkoły 

w Kamieniu Krajeńskim. 
3) Działacze w ramach WOŚP chcą zorganizować turniej charytatywny 

Olboy-ów. Za udział każdej drużyny będzie wpisowe. Mecz będzie 

sędziowany charytatywnie. Zapytał czy na 26 stycznia można liczyć na 
użyczenie sali. – Pani Burmistrz odpowiedziała, że jak najbardziej. Nie 

ma żadnego problemu.  
4) Paliwo do kosiarki. Dużą pomocą jest koszenie boisk przez 

pracowników Urzędu. Problemem nie było jednak koszenie boisk, ale 

brak sprzętu do koszenia. Zapytał czy jest możliwość, aby koszty 
paliwa wziął na siebie Urząd. - Pani Burmistrz odpowiedziała, że nie 

ma takiej możliwości.  
5) Rosnące koszty utrzymania. Kwota 54 tys. zł brzmi całkiem dobrze. 

Rozgrywki mają miejsce podczas 36 niedziel w roku. Po odliczeniu 

kosztów i podzieleniu zostaje 150 zł na mecz. Prezes podkreślił, że 
jeżeli Pani Burmistrz i radnym „leży” na sercu rozwój sportu wiejskiego 
to w imieniu kibiców, działaczy, zawodników prosi o zwiększenie 

środków na dotację w przyszłorocznym budżecie.     
 

Prezes LZS Pan Sławomir Czapiewski poinformował również, że jakiś 
czas temu zgłosił się klub STG Witkowo o przyjęcie do zrzeszenia. Zapytał co 
mają z tym zrobić. Zarząd jest sceptycznie do tego nastawiony.  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że byłyby wówczas 

generowane dodatkowe koszty. Zapytała dlaczego zarząd podchodzi do tego 

sceptycznie. 
 

Prezes LZS Pan Sławomir Czapiewski poinformował, że odbyło się 
wstępne głosowanie i większość była na nie, ponieważ bardzo mało osób              
z Witkowa gra w tym klubie. Podkreślił, że jeżeli byłyby środki to zostaliby 

przyjęci do zrzeszenia. Nie ma jednak środków.  
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Przewodniczący Komisji Pan Sebastian Skaja zapytał czy jak klub              

z Witkowa zostałby przyjęty to byłoby więcej chętnych osób.   

 

Prezes LZS Pan Sławomir Czapiewski odpowiedział, że nie ma na to 

wpływu. Trudno powiedzieć jak naprawdę by było. Więcej jest tam osób ze 

Starego Gronowa.  

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak zaproponowała, aby zawodnicy 

porozmawiali ze swoją Panią Burmistrz. Można zawrzeć jakieś porozumienie 

w sprawie dotacji. Pani Burmistrz jest otwarta na rozmowę.   

 

Prezes LZS Pan Sławomir Czapiewski odpowiedział, że przekaże to 

zawodnikom.  

 

Następnie sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” przedstawił wz. 

Prezesa Pan Sławomir Borlik.  
Przekazał również prośbę o zwiększenie środków na wynagrodzenia dla 

kadry do 50%.  

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak poinformowała, że będzie propozycja 

zwiększenia nie do 50%, ale do 40%.   

 

Pan Sławomir Borlik zwrócił uwagę, że jest spora liczba trenerów                   

i z uwagi na inflację chociaż niewielki wzrost wynagrodzeń powinien 

nastąpić.  

 
Przewodniczący Komisji Pan Sebastian Skaja wyraził zadowolenie                 

z tego powodu, że 42% wszystkich dochodów pochodzi z pozyskanych 
środków spoza gminy. Wiadomo, że zawsze trzeba dołożyć. Radny cieszy się 
jednak, że klub stara się w taki sposób funkcjonować.  

 
Pan Sławomir Borlik podkreślił, że są to stałe programy w ramach 

których pozyskiwane są środki. Czynione są również starania o pozyskanie 
środków z innych miejsc.   

 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 

Ad.I.2. Określenie warunków i trybu finansowania rozwoju sportu 
w Gminie Kamień Krajeński. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Kierownik 

Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera. Poinformowała, że zgodnie z art. 

27 ust. 1 ustawy z dnia 25 czerwca 2010 r. o sporcie, tworzenie warunków 
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sprzyjających rozwojowi sportu stanowi zadanie własne jednostek samorządu 

terytorialnego.  

Obecna uchwała jest stosowana od 13 lat. W czasie jej obowiązywania 

zmieniła się zarówno rzeczywistość jak i otoczenie prawne, dlatego 

zaproponowany został nowy projekt uchwały o wspieraniu sportu, 

uwzględniający zachodzące zmiany wspierania rozwoju sportu na terenie 

Gminy Kamień Krajeński.  

Propozycja nowej uchwały wynika także z dotychczasowych 

doświadczeń w zakresie udzielania i rozliczania dotacji na podstawie obecnie 

obowiązującej uchwały.  

 

Brak dyskusji.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                

3 głosami za.       

 

Ad. I.3. Zmiany w WPF. 

  
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Przedstawił, co następuje: 

W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe 
zgodnie z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2024. 

Planowane na rok 2024 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynoszą: 
- dochody ogółem – 54.471.844,45 zł, 
- wydatki ogółem – 63.317.890,98 zł, 

W uchwale tej nastąpiło zwiększenie deficytu o kwotę 170.000,00 zł, 
który wynosić będzie 8.846.046,53zł. 

Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób: 
- kredytami w kwocie 950.000,00 zł, 
- zaciągniętej pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań 

finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej                    
w kwocie 2.090.481,00 zł, 

- przychodami jednostek samorządu terytorialnego                                
z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunkach budżetu, 
wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 

związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w 
odrębnych ustawach, - w kwocie 2.089.578,04 zł, (zwiększenie o 34.012,51 
zł.) w tym: 

- niewykorzystane środki Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 
kwota 1.750.000,00 zł, 

- niewykorzystane środki z Funduszu Przeciwdziałania Covid 19 
otrzymane w 2022r. w ramach konkursu "Rosnąca odporność" kwota 
241.849,51 zł, 
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- wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych za rok 2023 

kwota 36.320,48 zł, 
- opłata za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie 

hurtowym za rok 2023 kwota 27.395,54 zł, 
- niewykorzystane środki na realizację dodatkowych zadań oświatowych 

związanych z kształceniem, wychowaniem, i opieką nad dziećmi 

uczniami będącymi obywatelami Ukrainy z Funduszu Pomocy kwota 
34.012,51 zł. zł, (zwiększenie o 34.012,51 zł). 

- nadwyżką z lat ubiegłych w kwocie 3.715.987,49 zł, (zwiększenie                

o 170.000,00 zł). 
W załączniku Nr 2 Wprowadzone zostały zmiany w następujących 

zadaniach: 
1. "Budowa dróg na terenie Gminy Kamień Krajeński – droga na 

Brzuchowo". Wartość zadania 2.017.818,55 zł, zwiększenie zadania                       

o 150.000,00 zł. w poszczególnych latach wydatki będą następujące: 
- w 2024 r. 2.017.818,55 zł, (zwiększenie o 150.000,00 zł.) 

- w 2025 r. 0,00 zł. 
Powyższe środki przeznaczone są na wykonanie robót dodatkowych. 
2. „Zabezpieczenie i rekonstrukcja fragmentów zabytkowych murów 

miejskich w Kamieniu Krajeńskim”  
Wartość zadania 482.520,00 zł, (zwiększenie o 100.000,00 zł,)                       

w poszczególnych latach wydatki będą następujące: 

- w 2024 r. 32.520,00 zł,  
- w 2025 r. 450.000,00 zł. (zwiększenie o 100.000,00 zł), w tym 

dofinansowanie zewnętrzne „Wstępna promesa dofinansowania inwestycji                
z rządowego programu odbudowy zabytków NrRPOZ/2022/774/PolskiLad” 
kwota 343.000,00 zł. Wkład własny w tym momencie wyniesie 107.000,00 zł. 

3. "Przebudowa (modernizacja) oczyszczalni ścieków w Kamieniu 
Krajeńskim". Nastąpiło zwiększenie finansowania zadania w związku                  

z aktualizacją promesy dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Program Inwestycji Strategicznych. Wartość środków zabezpieczonych przez 
gminę planowana jest na kwotę 8.063.501,54 zł, (zwiększenie o 130.542,02 

zł.) w tym:  
- w 2024 r. 8.043.501,54 zł, (zwiększenie o 130.542,02 zł.) w tym środki 
Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych 

7.410.000,00 zł. (zwiększenie o 130.542,02 zł.) Promesa dofinansowania 
inwestycji z RFPolskiŁadPIS Nr 01/2021/4567/PolskiLad, oraz środki 

własne Gminy w kwocie 633.501,54 zł. 
- w 2025 r. 25.000,00 zł, bez zmian, całość środki własne Gminy. 
 

Przewodniczący Komisji Pan Sebastian Skaja nawiązał do dodatkowych 
środków na drogę nad Brzuchowo.  

 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn podkreślił, że chodzi o dodatkowe prace 
przy drodze nad Brzuchowo, a dokładniej o połączenie drogi z drogą 

powiatową, ponieważ tego nie było.   
 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że jeżeli chodzi o projekt 

to był błąd poprzedniej władzy. Projekt został tak zrobiony, że pominięto 
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początek drogi od strony drogi powiatowej. Teraz trzeba poprawiać błąd                 

z poprzedniej kadencji. Gmina byłaby pośmiewiskiem gdyby nie zostało to 
naprawione. Jak robić to trzeba robić porządnie.  

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera podkreśliła, że 

będą czynione starania o zwiększenie dofinansowania. Jeżeli kwota zostanie 

zaakceptowana to gmina nie poniesie tego kosztu.  
 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak dodała, że podobnie było                        

z oczyszczalnią gdzie również składany był wniosek o dołożenie do kwoty 
dofinansowania i się udało.     

 
Przewodniczący Komisji Pan Sebastian Skaja stwierdził, że ciągle 

pojawiają się jakieś problemy z projektami wykonywanymi w poprzedniej 

kadencji.  
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.       

 
Ad.I.4. Zmiany w budżecie na 2024 r. 
 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 
Piotr Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach                              
w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach. 

 
Brak dyskusji.  

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                  

3 głosami za.      

 

Ad.I.5. Zmiana uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 
konserwatorskie i restauratorskie w ramach zadania „Konserwacja 

zabytkowych organów z końca XIX w. w kościele w Dąbrówce (gm. 
Kamień Krajeński) - etap I” na 2024 rok. 
 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Kierownik 
Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera. Poinformowała, że dnia 

06.09.2024 r. Beneficjent dotacji (Parafia pw. Św. Michała Archanioła                    
w Dąbrówce) przedstawił Gminie Kamień Krajeński protokół konieczności 
wykonania niezbędnych prac konserwatorskich przy instrumencie.  

 Zgodnie z protokołem konieczności z dn. 05.09.2024 r. podczas 
demontażu instrumentu stwierdzono, że od czasów zbudowania organów 

wewnątrz nie wykonywano żadnych prac renowacyjnych. Stwierdzono liczne 
uszkodzenia. W toku prac należało wykonać kilkukrotnie powtarzane 
zakonserwowanie elementów drewnianych. Ponadto instalacja elektryczna 

zasilająca dmuchawę i oświetlenie stołu gry była stara i wadliwa. Konieczne 
było wykonanie nowej instalacji w I etapie.  
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 Powyższe było możliwe do stwierdzenia dopiero po całkowitym 

zdemontowaniu wyposażenia organów. Koszt wymienionych prac wyceniono 
na 35.000,00 zł. Gmina Kamień Krajeński wnioskowała o zwiększenie 

dofinansowania na dotację dla Parafii. Dnia 03.10.2024 r. wpłynęła 
zaktualizowana promesa dofinansowania. Udział własny Gminy wzrasta 
proporcjonalnie. Zmiana uchwały jest niezbędna do zawarcia aneksu do 

umowy dotacji pomiędzy Gminą, a Beneficjentem dotacji oraz umowy 
Beneficjenta dotacji z wykonawcą prac konserwatorskich.  
 

Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie              

3 głosami za.      

 

Ad.I.6. Zaliczenie drogi do kategorii dróg gminnych.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Kierownik 

Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera. Poinformowała, że na podstawie           

z art. 7 ust. 2 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, 

zachodzi konieczność ustalenia przebiegu i zaliczenia istniejącej drogi 

wewnętrznej do kategorii dróg gminnych, publicznych. W dniu 16.09.2024 

roku wystąpiono do Zarządu Powiatu Sępoleńskiego o wyrażenie opinii              

w sprawie ustalenia przebiegu i zaliczeniu do dróg gminnych drogi 

znajdującej się na dz. nr 308/1, obręb Dąbrówka. We wskazanym terminie 

Organ zaopiniował pozytywnie propozycję zaliczenia ww. drogi do kategorii 

dróg gminnych, uchwała nr 12/32/2024 Zarządu Powiatu w Sępólnie 

Krajeńskim z dnia 4 października 2024 r. w sprawie zaopiniowania 

propozycji zaliczenia drogi na terenie gminy Kamień Krajeński do kategorii 

dróg gminnych. Podjęcie uchwały związane jest z zamiarem pozyskania 

środków o dofinansowanie, które zakłada zmianę kategorii drogi                             

z wewnętrznej na publiczną. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Sebastian Skaja zapytał jaką drogą była 

ul. Parkowa. 

 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 

była drogą wewnętrzną.  

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.      
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Ad.I.7. Zaopiniowanie wniosku Nadleśnictwa Lutówko o uznanie za 

ochronne lasów położonych na terenie gminy Kamień Krajeński                  
i będących w zarządzie Nadleśnictwa Lutówko.  

 
Przedstawienia tematu dokonał Nadleśniczy Nadleśnictwa Lutówko 

Pan Jacek Krzyżanowski.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Sebastian Skaja zapytał dlaczego jest taka 

potrzeba, aby te lasy zostały uznane za ochronne.  

 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Lutówko Pan Jacek Krzyżanowski 

odpowiedział, że do prac urządzeniowych obojętnie czy są to lasy państwowe 

czy prywatne jest tzw. instrukcja urządzenia lasu, która ściśle kodyfikuje              

w całej Polsce niezależnie od własności jak te lasy mają być opisywane. 

Zgodnie z tą instrukcją są lasy gospodarcze i ochronne. Funkcja ochronna 

jest nadrzędna nad gospodarczą. Podkreślił, że tak naprawdę jest to 

intencyjna sprawa poza wyłączeniami. Podkreślił również, że wyłączyć lasy           

z produkcji czyli odlesić lasy to się udaje tylko przez specustawy.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Sebastian Skaja podkreślił, że ustawa              

o ochronie gruntów rolnych i leśnych w art. 9 mówi, że jeżeli las jest uznany 

jako ochronny nie może być budowane nic co jest związane z infrastrukturą 

turystyczną. W gminie Kamień Krajeński przy jeziorach gdyby były tylko 

pieniądze fajnie byłoby coś takiego zrobić. Infrastrukturą turystyczną nie 

tylko są domki. Zapisane jest, że chodzi o urządzenia związane z turystyką. 

Nie może być np. siłowni plenerowej.   

 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Lutówko Pan Jacek Krzyżanowski 

odpowiedział, że parkingi leśne i wiaty są z tego zwolnione.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Sebastian Skaja zapytał co gdyby gmina 

chciała postawić niedaleko jeziora np. domki letniskowe czy wieżę widokową.  

 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Lutówko Pan Jacek Krzyżanowski 

odpowiedział, że to już jest wyłączenie. Podkreślił, że życzy powodzenia 

niezależnie czy lasy są ochronne czy też nie są.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Sebastian Skaja uważa, że pewnie byłoby 

łatwiej gdyby nie były ochronne.  

 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Lutówko Pan Jacek Krzyżanowski 

odpowiedział, że może i łatwiej, ale życzy powodzenia. Na terenach lasów na 

pewno coś takiego nie stanie.   
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Przewodniczący Komisji Pan Sebastian Skaja podkreślił, że wstrzyma 

się od głosu, ponieważ chciałby najpierw skontaktować się z gminami, które 

lata temu podjęły taką uchwałę, aby wytłumaczyły czy są w związku z tym 

utrudnienia czy nie. Radny nie czuje się na tę chwilę kompetentny do 

podejmowania takich decyzji.  

 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Lutówko Pan Jacek Krzyżanowski 

podkreślił, że jedyne ograniczenie, które zna to z ustawy o ochronie gruntach 

rolnych i leśnych. Wracając do tematu zwrócił uwagę, że główne tereny są 

wokół jezior i pojedyncze nasienne czy przyrodnicze. Nad jeziorami drobne 

urządzenia można postawić i prowadzone są nawet rozmowy w tym zakresie.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Sebastian Skaja podkreślił, że nawet 

oficjalna ścieżka może być trudna do zrobienia.  

 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Lutówko Pan Jacek Krzyżanowski zapytał 

jaka ścieżka.  

     

Przewodniczący Komisji Pan Sebastian Skaja odpowiedział, że 

jakakolwiek, ponieważ według tej ustawy rożne geodezyjne rzeczy nie 

wchodzą w grę, a jest to potrzebne, żeby wyznaczyć szlak.  

 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Lutówko Pan Jacek Krzyżanowski 

podkreślił, że szlaki zostały wyznaczone. Do wyznaczenia szlaku nie są 

potrzebne żadne geodezyjne. To jest taka trasa. Co innego gdyby ktoś chciał 

przeprowadzić ścieżkę rowerową.    

 

Wobec braku dalszej dyskusji Komisja zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały 1 głosem za (J. Jasiński), przy 2 głosach wstrzymujących się 

(S. Skaja, K. Cysewska).  

      

Pani Burmistrz Natalia Marciniak korzystając z okazji, że w komisjach 

uczestniczył Pan Nadleśniczy podziękowała za współpracę, która układa się 

bardzo dobrze. Cieszy się, że Nadleśnictwo otwarte jest na jej pomysły, 

których ma dużo. Ma nadzieję, że w najbliższym czasie uda się zrealizować 

wspólny mural.  

 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Lutówko Pan Jacek Krzyżanowski 

podkreślił, że musi to zostać zrobione jeszcze w tym roku. Ma nadzieję, że w 

nowym roku będzie miał więcej czasu na sprawy, które trzeba 

uporządkować. Podziękował za zaproszenie na posiedzenie komisji.   
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Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 
 

 Brak  

  

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Przewodniczący Komisji Pan Sebastian Skaja stwierdził, że „dziwnie” 
wyprofilowany jest wjazd z asfaltu na próg zwalniający na ul. Polnej (od 

strony ul. Sępoleńskiej). Inne łączenia są prawidłowe.   
Druga sprawa – należy wyrównać wjazd na ul. Polną od strony ul. 

Stefana Wyszyńskiego, ponieważ jest zaniżenie i gromadzą się wody 

opadowe.   
 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera poinformowała, że 

przed odbiorem będzie jeszcze utwardzenie w tym miejscu.  
 

 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 22 października 2024 r.   

 

 

                                                                         Przewodniczący Komisji                                                                         

                                                                                   /-/ Sebastian Skaja 


